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§ 179 Fråga om sandning av gång- och cykelvägar i vinter 
Diarienummer: KS2024/470 

Kommunfullmäktige beslutar 
att frågan får ställas. 

att frågan besvaras vid kommande sammanträde. 

Sammanfattning 
Robert Jarl (S) frågar ordföranden för teknik- och griftegårdsnämnden, Jimmy 
Rydé (KD), om gång- och cykelvägarna ska sandas med grus som riskerar att 
punktera cykeldäcken. 

Rydé (KD) återkommer med svar på frågan vid kommande sammanträde.  

Beslutet skickas till 
Jimmy Rydé (KD) 
Diariet 

Dokumenttyp 
Protokollsutdrag 
Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 
2024-10-14 
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